
Z Á P I S N I C A   č. 5/2015 

z 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  Perín – Chym , dňa 30.9. 2015 

 

Prítomní :  podľa prezenčnej listiny 

Za návrhovú komisiu : Ing. Roland  Vinter,  Gabriel Vinter  

Za overovateľov zápisnice: Ing. Miroslav Podžuban, Róbert Kapaló 

Zapísala :  Ing. M. Štefánová 

 

Program : 

1. Otvorenie (určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice; voľba návrhovej komisie; schválenie       

programu) 

2. Správa starostu obce 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Výsledok prerokovania protokolu o výsledku kontroly NKÚ 

5. Prevádzkový poriadok domov smútku a pohrebísk 

6. VZN o miestnych poplatkoch 

7. Rôzne (žiadosti občanov, pripomienky, námety, sťažnosti)           

8. Interpelácia poslancov a občanov 

9. Záver 

 

K bodu č.1 :  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa začalo príhovorom starostu obce MVDr. Ladislava 

Molnára PhD. , ktorý srdečne privítal poslancov a všetkých prítomných. Starosta oboznámil 

prítomných s programom zasadnutia a navrhol zmenu programu – doplniť za bod 6 čerpanie 

a úpravu rozpočtu k 31.08.2015. Zmena programu bola jednoznačne schválená všetkými 

poslancami. Starosta navrhol návrhovú komisiu, overovateľov  a zapisovateľku zápisnice, 

ktorí boli schválení. 

 

K bodu  č.2 : 

Starosta obce informoval  prítomných o svojej doterajšej  a prebiehajúcej činnosti. 

• Pán starosta sa predovšetkým poďakoval všetkým poslancom a zamestnancom obce 

za pomoc a súčinnosť pri organizovaní Putovného folklórneho festivalu. Zhodnotil, že 

s priebehom akcie je veľmi spokojný. 

• Prebehlo jednanie so zástupcami spoločností Kosit, AVE a Fúra ohľadom zberu TDO. 

Po predložení všetkých potrebných informácií bude starosta informovať 

o možnostiach zberu a likvidácie TDO. 



• Uskutočnilo sa verejné obstarávanie na úžitkové vozidlo. Výhercom je spoločnosť 

SWAM servis s.r.o. 

• Dotácia na multifunkčné ihrisko v Chyme nebola schválená, jeho výstavba však 

pravdepodobne bude realizovaná svojpomocne. 

• Dotácia na sanáciu nelegálne umiestnených skládok odpadu v Chyme a vo Vyšnom 

Lánci bola schválená vo výške 100 000,-€ . Žiadosť  bola na 200 000,-€. Sanovať ich 

bude vysúťažená firma EU-GROUP, a.s. 

• Vo Vyšnom Lánci bol čiastočne prekrytý rigol, ktorý bol v havarijnom stave, za pomoci 

p. Alojza Koníčka, ktorý stavia dom na priľahlej parcele. 

• Vďaka PD Perín a Správe ciest boli okraje ciest vycepákované. 

• Prebehla schôdza s Eurobusom a.s.. Pripravuje sa integrovaná doprava, ktorá prepojí 

autobusovú dopravu s vlakovou dopravou a niektoré spoje preto budú upravené. 

Autobusy budú zachádzať k železničnej stanici vo Veľkej Ide.  

• Starosta pochválil zamestnancov obce, že do začiatku školského roka bolo veľa 

nedostatkov, vytknutých hygienou, odstránených. Ešte je potrebné vymeniť piesok 

v pieskovisku na školskom dvore. 

• Vodárne finišujú s prácami, ale prácu skomplikovala situácia, že napojenie na hlavný 

vodovod malo byť pri družstve, ale bude sa napájať pri pozemku Demkových oproti 

okálom. Momentálne prebieha dedičské konanie na predmetné pozemky, ktoré budú 

ponúknuté obci. 

• Do obce zavítal posledný žijúci potomok grófa Perényiho, ešte oficiálne príde 

s manželkou v novembri. Páčila sa mu naša dedina, bol na ihrisku aj   na rybníkoch. 

• Zo ZMOÚB nám prišla žiadosť o odsúhlasenie pohľadávok a záväzkov za roky 2011 až 

2013 vo výške 1084,60 €. Nedoplatok vznikol tak, že bývalá starostka sa sama 

rozhodla, že za uplynulé roky nezaplatí členský poplatok a obec nechce byť členom. 

Bez toho, aby o tom OZ prijalo uznesenie, toto jej rozhodnutie ZMOUB nemohlo 

akceptovať. Takže obec Perín-Chym naďalej ostalo členom bez uhradenia poplatku. 

Členstvo na tento rok je uhradené. Nakoľko pri preberaní úradu starosta  nemal tento 

záväzok uvedený ani v účtovníctve ani o ňom nebol informovaný, nemôže ho 

v auguste 2015 akceptovať. O tomto informoval aj ZMOÚB. 

• Pán starosta dal hlasovať. 

K bodu č. 3  

Starosta obce, MVDr. Ladislav Molnár PhD., informoval prítomných o plnení uznesení 

z predošlého zasadnutia OZ. 

Obec dala vypracovať Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Perín-Chym 
na roky 2016-2023, poslanci OZ schválili tento dokument . Prebehlo hlasovanie. 

Starosta informoval poslancov o vypracovaní smernice o rozsahu a spôsobe použitia 
výdavkov na reprezentačné a propagačné účely obce Perín-Chym, ďalej aj o vyhotovení 
Bezpečnostného projektu informačného systému na ochranu osobných údajov v zmysle 
zákona č. 122/2013 Z.z. o ochrane osobných údajov v znení neskorších predpisov v 
podmienkach obce Perín-Chym a Doložky k bezpečnostnému projektu na ochranu osobných 



údajov, ako aj vypracovaní smernice určujúcej zásady podávania, preverovania a evidovania 
podnetov podávaných v zmysle zákona č. 307/2014 Z.z. 

Bezpečnostný projekt zahŕňa aj spôsob nakladania s údajmi získanými fotopascami. 

Smernicu na reprezentačné a propagačné účely obce nám vytýkal NKÚ, nakoľko obec ich 
nemala vypracované. 

Poslanci hlasovali. 

K bodu č. 4 

NKÚ žiada predložiť uznesenie OZ o prerokovaní výsledku kontroly NKÚ.  Starosta uviedol aj 
skutočnosti, ktoré sa obec zaviazala vykonať, k odstráneniu nedostatkov zistených pri 
kontrole NKÚ. Keďže poslanci o výsledku kontroly už boli informovaní, hlasovali. 

K bodu č. 5 

Firma TOPSET spracuváva pasportizáciu cintorínov vo všetkých častiach obce Perín-Chym. 
Avšak je potrebné, aby na každom cintoríne a dome smútku bol prístupný aj prevádzkový 
poriadok. Už sú objednané informačné vitríny na zverejnenie týchto prevádzkových 
poriadkov. Bolo vypracované nové VZN o výstavbe, správe ,údržbe a prevádzkovaní pohrebísk 
v katastrálnych územiach Perín, Chym a Vyšný Lánec. Poslanci rokovali o poplatkoch. OZ 
hlasovalo o schválení VZN a o prevádzkovaní pohrebísk. 
K bodu č. 6 

Nakoľko obec dlhý čas neaktualizovala ani neupravovala VZN o úhradách za poskytovanie 
služieb, je nutná aktualizácia. Obnovila sa požičovňa riadov a príborov k obecnej kuchyni, je 
potrebné zahrnúť poplatky za požičanie do VZN. Došlo k úprave prepravného pre deti do ZŠ 
a MŠ.  Zmena nastane aj v prípade choroby dieťaťa. Ak dieťa bude choré min. 5 za sebou 
idúcich dní, rodič si môže požiadať o odpočet z nasledujúceho cestovného.  Školné pre MŠ 
a poplatok za školský klub v ZŠ sa od októbra 2015 upravuje na 6 €. Prebehla diskusia 
k upravenému VZN a následne hlasovanie. 
 
Prebehlo rokovanie so spracovateľom územného plánu spolu so zástupkyňami Krajského 
stavebného úradu a stavebného úradu obce, kde sa dospelo k záveru, že nakoľko aktualizácia 
existujúceho územného plánu je veľmi rozsiahla, pristúpi sa k vypracovaniu nového 
územného plánu pre všetky časti obce. Hlasovalo sa. 
 
K vloženému bodu  

Predseda finančnej komisie, Ing. Roland Vinter, informoval poslancov o priebežnom čerpaní 

rozpočtu k 31.08.2015 a predložil návrh o  úpravách rozpočtu. 

 

K bodu č.7  

- Pán Lipták podal žiadosť o odstránenie retardéra pred jeho domom. Ing. Vinter sa 

vyjadril, že retardéry boli uložené na žiadosť občanov, bývajúcich na Senskej ulici. 

Vyjadril svoj názor, či po odstránení jedného z nich, nebudú sťažnosti na rýchlosť 

prechádzajúcich aut. Riešenie vidí v obchvate obce. Ing. Podžuban povedal, že 



vyjadriť by sa mali občania, ktorých sa to týka. Starosta navrhol sfrézovanie 

žiadaného retardéra. Poslanci súhlasili. 

- Občianske združenie Liba  Academy žiada o príspevok na prevádzku súkromného 

centra voľného času v Čani, kde Maxim Pollák trénuje ľadový hokej. K tomu je 

potrebné prijať uznesenie, ktoré bude prejednávané na ďalšom zasadnutí OZ. 

- Potraviny Eva žiadajú o preplatenie nespotrebovanej el.energie. V požiarnej 

zbrojnici mala pani Bodnárová sľúbený priestor na prenájom. Bývalá starostka jej 

priestor sľúbila a prepísala hodiny na pani Bodnárovú. Priestory však nikdy 

nevyužívala a účty za elektrinu platila. Priestory využívala obec. Poslanci súhlasili, 

aby faktúru za nespotrebovanú energiu vo výške 567,52 €, obec uhradila v dvoch 

splátkach - tento rok prvú a budúci rok druhú splátku. 

- Žiadosť p. Gabriela Vintera o povolenie inštalácie vedenia dátovej optickej siete 

na stĺpy obecného rozhlasu v obci Perín-Chym. Starosta zistil cez telekomunikačný 

úrad, že takúto činnosť môže vykonávať len inštitúcia alebo osoba, ktorá má na 

živnosť resp. s.r.o na prevádzkovanie telekomunikačných a dátových sieti a bolo 

jej vydané povolenie. Toto nie je v kompetencii obce. Poslanci sa dohodli, že tieto 

informácie sa musia ešte preveriť, aby obec konala v súlade so zákonom. Až 

potom sa k žiadosti vyjadria. 

K bodu č. 8 

- Ing. Vinter informoval poslancov, že v priestoroch podnikateľského centra KD 

zateká strecha. Prevádzkar  Dalibor Šušňák prisľúbil, že sa na to pozrie. 

- Poslanci sa zaoberali otázkami vianočnej výzdoby. 

- Plánoval sa deň dôchodcov. 

K bodu č. 9 

Pán starosta sa poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

 

 

 

..............................                            ...................................              .............................................. 

  Ing. Miroslav Podžuban                         Róbert Kapaló                      MVDr. Ladislav Molnár PhD. 

    overovateľ                                                 overovateľ                                     starosta  obce 

 

 

 

 

 

 

 



UZNESENIE č. 53/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Períne – Chyme  b e r i e  na vedomie  informáciu starostu o 

činnosti za uplynulé obdobie od posledného zasadnutia OZ. 

 Hlasovanie :   za:  6    , proti :  0    ,   zdržali   sa:  0 

UZNESENIE č. 54/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Períne – Chyme  s c h v a ľ u j e  dokument „Program 
hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Perín-Chym na roky 2016-2023“. 

 Hlasovanie :   za:  6    , proti :  0    ,   zdržali   sa:  0 

UZNESENIE č. 55/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Períne – Chyme  b e r i e  na vedomie informáciu o vypracovaní 

smernice o rozsahu a spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné a propagačné účely obce 

Perín-Chym. 

Hlasovanie :   za:  6    , proti :  0    ,   zdržali   sa:  0 

UZNESENIE č. 56/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Períne – Chyme  b e r i e  na vedomie  informáciu starostu 
o vypracovaní Bezpečnostného projektu informačného systému na ochranu osobných údajov 
v zmysle zákona č. 122/2013 Z.z. o ochrane osobných údajov v znení neskorších predpisov v 
podmienkach obce Perín-Chym a Doložky k bezpečnostnému projektu na ochranu osobných 
údajov, ako aj vypracovaní smernice určujúcej zásady podávania, preverovania a evidovania 
podnetov podávaných v zmysle zákona č. 307/2014 Z.z. 

 Hlasovanie :   za:  6    , proti :  0    ,   zdržali   sa:  0 

UZNESENIE č. 57/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Períne – Chyme  b e r i e  na vedomie správu NKÚ o  výsledku 
kontroly vykonanej v Obci Períne – Chym organom NKÚ. 

Hlasovanie :   za:  6    , proti :  0    ,   zdržali   sa:  0 

UZNESENIE č. 58/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Períne – Chyme  s c h v a ľ u j e  VZN o výstavbe, správe ,údržbe 
a prevádzkovaní pohrebísk v katastrálnych územiach Perín, Chym a Vyšný Lánec  
a prevádzkový poriadok domov smútku v Períne a vo Vyšnom Lánci. 
 

Hlasovanie :   za:  6    , proti :  0    ,   zdržali   sa:  0 

 

 



UZNESENIE č. 59/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Períne – Chyme  s c h v a ľ u j e  VZN o úhradách za poskytovanie 
služieb obcou Perín-Chym. 
 

 Hlasovanie :   za:  6    , proti :  0    ,   zdržali   sa:  0 

UZNESENIE č. 60/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Períne – Chyme  s c h v a ľ u j e  vypracovanie nového územného 
plánu pre všetky katastrálne územia obce Perín-Chym. 
 
Hlasovanie :   za:  6    , proti :  0    ,   zdržali   sa:  0  

UZNESENIE č. 61/2015 

Obecné zastupiteľstvo  v Períne – Chyme   
a) b e r i e  n a   v e d o m i e   informáciu o priebežnom čerpaní rozpočtu ku dňu 31.08.2015 
b) s c h v á ľ u j e   úpravu rozpočtu podľa predloženého návrhu finančnou komisiou. 

 
Hlasovanie :   za:  6    , proti :  0    ,   zdržali   sa:  0 

 

                                                                                                             

 

 


